

My File 雲端個人檔案系統完整你的履歷

Completely fill in the resume.

承辦單位	學發中心	承辦人	徐芷萱
電話	03-2652057	Email	sallyhsu@cycu.edu.tw

學校準備好了，你 / 妳準備好了嗎？

完整記錄學習足跡，填寫好履歷資料，即可在 1111 人力銀行找工作。

※求職媒合需按同意

即日起至 113/10/11

參加資格：中原大學在校學生

活動方式：

1. My File 雲端個人檔案系統登入路徑：登入 i-touch→學生 MYFILE→履歷×自傳→下載履歷→印出(注意：每步驟填寫後需儲存)
2. My File 雲端個人檔案系統完整填寫履歷，並印出繳交至教務處學發中心(維澈 406)，經審查核可者，即可獲得稿費 300 元。
3. 審查結果將寄送簡訊通知，請於通知後 1 星期內至學生學習發展中心(維澈 406)簽署獎金領據，未審核通過，則不另通知。

主辦單位保有最終修改、變更、活動解釋及取消本活動之權利

Completely fill in the resume.

Until Oct 11th, 2024

Participation qualifications: Chung Yuan University students (University).

Activities:

(1) My File cloud personal file system login path: log in to i-touch→student MYFILE→resume×autobiography→download resume→print out (note: save after filling in each step)

(2) Completely fill in the resume in the My File cloud personal file system, print it out and submit it to the Center for Learning Enhancement (Dickson Lee Hall 406). Those who are approved by the review will receive a manuscript fee of NT.300.

(3) The result of the review will be notified by SMS. Please sign the prize receipt at the Center for Learning Enhancement (Dickson Lee Hall 406) within 1 week after the notification. If the review is not passed, no further notification will be made.

The organizer reserves the right to make final revisions, changes, event interpretations and cancellations of this event.